
Referat fra bestyrelsesmøde i hf Ellevang 8 august 2023.  

1. Nyt fra formanden. 

2. Nyt fra kassereren. 

3. Punkter til arbejdsdagen. 

4. Brev fra Ellebækhøj. 

5. Evt. 

 

1. Det er nu lykkedes at få mit id til at virke for formanden. Der arbejdes videre 

med at få kassereren med på systemet. 

Der har været lavet opmåling af haverne 86 og 87, så skellet er genfundet. 

Det har ikke været muligt at få oplysninger om hvem der er tilmeldt 

folkeregistret i de enkelte haver. 

Den megen regn der er faldet i juli har ikke givet nogen henvendelser om 

oversvømmelser, hvilket må være tegn på at vores dræn virker efter hensigten. 

Der er hen over sommeren kommet nogle haver til salg. Kassereren oplyser at 

der pt er 6 haver til salg, men at der ikke er den store søgning fra ventelisten. 

Der har været henvendelse fra kommunen omkring farligt affald i en af vores 

haver. Lejer har fjernet dette.  

2. Have 33 har været tilbage taget af bestyrelsen pga. mislighold af aftaler samt 

restance. Haven er nu solgt og afregning er klar til godkendelse til tidligere 

lejer. 

Der arbejdes på at lave retningslinjer for ”vild med vilje” i haverne. 

Forhold omkring byggeri i have 37 er bragt i orden. 

Der vil efter havevandring blive gjort opmærksom på høje træer i enkelte 

haver. 

3. Rep. af veje. 

Skilte støbes fast. 

Ordnes ved containerne. 

Klipning af hæk ved flagstang. 

Opsamling af affald. 

Rense hæk for ukrudt i fælleshaven. 

Beskæring af træ i fælleshaven. 

Fjerne gammelt grus depot. 

4. Der er kommet invitation til foredrag om ”havedyrkning, økologi m.m. fra 

Ellebækhøj. Det er den 28 september. Vi tager kontakt til dem for at få flere 



oplysninger omkring tid, sted, evt. pris m.m. Der efter sendes det ud på 

facebookgruppen samt i dueslag. 

5. Vejen fra 83 til 87 er hen over sommeren blevet repareret med knust granit så 

den nu er til at køre på. Der fyldes småsten på til arbejdsdagen. 

Festudvalget forespørger om der kan indkøbes et campingtoilet til 

fælleshaven, som kan bruges til de arrangementer der holdes der. Bestyrelsen 

mener hellere der lejes en toiletvogn når det er aktuelt. 

Forplejning ved arbejdsdagene. Kan der grilles i stedet for at få sandwich. 

Bestyrelsen spørger festudvalget. 

Formanden oplyser at han ikke genopstiller ved næste generalforsamling. 

 

Referent Hans Peder 


